
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego

Protokół nr 3/3/2019

Obrady rozpoczęto 22 lutego 2019 o godz. 11:30, a zakończono o godz. 12:16 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków.

Obecni:
1. Marian Domagała

2. Dorota Duda
3. Łukasz Kubka
4. Czesław Kurcbart
5. Andrzej Marek Lenart
6. Danuta Leśniewicz

7. Grzegorz Piec
8. Robert Plech
9. Damian Rozmus
10. Wiesław Skowron
11. Bogdan Soboń

12. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył Damian Rozmus - Przewodniczący Komisji.

Ad.l
Przyjęcieporządkuposiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpionodo głosowania.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (lO)
Marian Domagała, Dorota Duda, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart ,
Danuta Leśniewicz, Damian Rozmus, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Piec, Robert Plech

Porządekobrad przyjętojednogłośnie.
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Ad.2
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zmiany Statutu Powiatu Koneckiego,

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Powiatu Zbigniew Sadorski.

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
zmiany Statutu Powiatu Koneckiego.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Marian Domagała, Dorota Duda, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart,
Danuta Leśniewicz, Damian Rozmus, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Wiesław Skowron
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Piec , Robert Plech

Komisja większościągłosówpozytywnie zaopiniowałarozpatrywany projekt uchwały.

b) uchwalenia "Programu ochrony środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata 2018-2021 ,
z perspektywą do 2025 r." wraz z prognozą oddziaływania na środowisko do tego Programu,

Projekt uchwały przedstawił Przedstawiciel firmy EKO-GEO GLOB Agnieszka Skrabut.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Wiesław Skowron zapytał jaki wpływ miały gmmy na opracowame strategii
programu ochrony środowiska dla naszego powiatu.

Przedstawiciel firmy EKO-GEO GLOB Agnieszka Skrabut poinformowała, że wysłane

były pisma, celem udostępnienia informacji, które miały być ujęte w tym programie,
przekazały także działania, które należało wpisać do dokumentu. Następnie gminy miały

możliwość zapoznania się z tym dokumentem i przekazania swoich uwag , które zostały

uwzględnione.

Wicestarosta Konecki Bogdan Soboń stwierdził, że w województwie świętokrzyskim

najbardziej zalesioną gminą jest Stąporków i gmina Bliżyn. W dokumentach podana jest
informacja, że w gminie Stąporków teren zalesiony jest w 50%, jednak w rzeczywistości jest
sporo większy, ponieważ wiele łąk i pastwisk uległo sukcesji.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do głosowania.
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Glosowano w sprawie:
uchwalenia "Programu ochrony środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata 2018-2021,
z perspektywą do 2025 r." wraz z prognozą oddziaływania na środowisko do tego Programu.

Wyniki glosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Marian Domagała, Dorota Duda, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart ,
Danuta Leśniewicz, Grzegorz Piec , Damian Rozmus, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń,

Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała rozpatrywany projekt uchwały.

c) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok,

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Biura Rady Iwona Cholewa.

Przystąpiono do głosowania.

Glosowano w sprawie:
uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Marian Domagała, Dorota Duda, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart,
Danuta Leśniewicz, Grzegorz Piec, Damian Rozmus, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń,

Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała rozpatrywany projekt uchwały.

d) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok,

Przewodniczący Komisji Damian Rozmus uznał, że nie zachodzi potrzeba omawiania
projektu uchwały.

Wobec braku uwag przystąpionodo głosowania.

Glosowano w sprawie:
zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok.
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Wyniki głosowania

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZACU)
Marian Domagała, Dorota Duda, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart,
Danuta Leśniewicz, Grzegorz Piec, Damian Rozmus, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń,

Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała rozpatrywany projekt uchwały.

e) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok,

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZACU)
Marian Domagała, Dorota Duda, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart,
Danuta Leśniewicz, Grzegorz Piec, Damian Rozmus, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń,

Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała rozpatrywany projekt uchwały.

f) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Witold
Wójcik.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Wiesław Skowron zapytał co zarzuca w pozwie skarżąca.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Witold Wójcik poinformował,

że skarżąca odnosi się do faktu, iż Powiatowy Urząd Pracy odmówił umorzenia kwoty oraz
rozłożenia na raty. Dodał, że jedna z decyzji została uchylona przez SKO, jednak PUP
odwołał się i sąd przyznał rację PUP.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do głosowania.
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Glosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego.

Wyniki glosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Marian Domagała, Dorota Duda, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Andrzej Marek Lenart,
Danuta Leśniewicz, Grzegorz Piec, Damian Rozmus, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń,

Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała rozpatrywany projekt uchwały.

Ad.3
Sprawy różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Praworządności i Bezpieczeństwa

Publicznego

Damian Rozmus

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowan o przy pomocy programu eSesja.pl

5




